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§ 88

Information och överläggningar

 
A/ Planprogram Sollebrunn
 
B/ Förslag till ramar 2022-2024
 
C/ Investeringsbidrag
 
D/ Utträde ur Samordningsförbundet insjöriket
 
E/ Detaljplan för Alingsås, Verksamhetsområde Norr, etapp 2
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Utdragsbestyrkande

§ 89  2021.168 KS  

Införande av nyttokort 

Ärendebeskrivning
 
Samhällsbyggnadsnämnden beslutade den 22 mars 2021, § 31, att införa ett så kallat 
nyttokort för hemtjänst, fastighetsägare och fastighetsskötare. Dessutom beslutade nämnden 
att föreslå kommunfullmäktige att besluta att avgiften för nyttokorten ska vara 1200 kr per år 
för alla målgrupper.
Nyttoparkeringstillstånd syftar till att underlätta arbete vid tillfällig arbetsplats eller transport 
av gods i samband med service. För vårdsektorn gäller tillståndet personal som är beroende 
av fordon i sin verksamhet.
 
Beredning
 
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 13 april 2021 lämnat följande yttrande:
 
Det är möjligt för kommunala och privata aktörer att ansöka om parkeringstillstånd för att 
nyttja kommunala parkeringsytor och frångå lokal trafikföreskrift där parkeringsförbud råder. 
Med dessa parkeringstillstånd följer ingen avgift för administration. Av 
samhällsbyggnadsnämndens beslut framgår att det med dagens lösning är få krav kopplade 
till parkeringstillstånden och att de används på ett icke önskvärt sätt då det saknas tydliga 
riktlinjer för hur de får användas.
 
Med anledning av det som beskrivs ovan och i nämndens beslut föreslås införandet av ett 
nyttokort som är förenat med möjligheter och tydliga regler. Tillhörande riktlinjer följer med 
som bilaga till ärendet. Av riktlinjerna framgår att nyttokortet gäller två olika kategorier. Den 
första kategorin omfattar hantverkare och serviceföretag med särskilda behov av att parkera i 
arbetet. Den andra kategorin gäller vårdsektorn som har ambulerande verksamhet i Alingsås 
kommun och som är beroende av fordon för att kunna utföra arbetsuppgifter.
 
Den föreslagna avgiften om 1200 kr per år gäller båda kategorierna. Av nämndens beslut 
framgår att det idag finns 110 stycken parkeringstillstånd som rör vård- och omsorgsområdet. 
Kommunledningskontoret har informerats om att nyttokorten utfärdas med en giltighet om ett 
år, vilket är i linje med riktlinjerna. Därtill är det möjligt att ansöka om nyttokort som gäller för 
en kortare period, vilket kan vara aktuellt i samband med byggnation. För nyttokort med 
kortare giltighetstid gäller samma avgiftsnivå.
 
Samhällsbyggnadskontorets förslag till samhällsbyggnadsnämnden innebar en avgift om 400 
kr för hemtjänst och 2400 kr för privata näringsidkare. Därefter beslutade 
samhällsbyggnadsnämnden den 22 mars 2021, § 31, att föreslå kommunfullmäktige att 
fastställa avgiften för nyttokorten till 1200 kr per år för alla målgrupper. Nämndens förslag till 
beslut är beräknat till självkostnad.
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AU § 89, forts
 

Beslut
 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen för beslut i kommunfullmäktige:
 
Föreslagen avgift för nyttokorten om 1200 kr per år för alla målgrupper godkänns.
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Protokoll
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Utdragsbestyrkande

§ 90  2020.505 KS  

Utträde ur Samordningsförbundet Insjöriket 

Ärendebeskrivning
Insjörikets samordningsförbund bildades 1 juli 2006 på initiativ av förbundets medlemmar 
som består av Försäkringskassan, Arbetsförmedlingen, Västra Götalandsregionen, Mölndals 
Stad, Partille kommun, Härryda kommun, Lerum kommun och Alingsås kommun. 
Samordningsförbundet har två delar i sitt uppdrag. Det ena är att stärka samverkan och 
utgöra en plattform för samverkan mellan förbundets medlemmar. Det andra uppdraget är att 
finansiera verksamheter för deltagare, där prioriterade målgrupper är unga vuxna med 
psykisk ohälsa, personer med långtidsberoende av försörjningsstöd eller långtidssjukskrivna 
och personer som behöver förebyggande rehabiliteringsinsatser.

Socialnämnden har idag ett avtal med Samordningsförbundet Insjöriket där effekterna av 
insatserna som tillhandahålls genomlysts för att säkerställa ekonomisk effektivitet över tid. 
Socialnämnden bedömer att de insatser som bedrivs inom samordningsförbundet inte 
motiverar kostnaderna för medlemskapet och föreslår ett utträde ur Samordningsförbundet 
Insjöriket.
 
Beredning
 
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 19 april 2021 lämnat följande yttrande:

Socialnämnden behandlade ärendet den 27 oktober 2020, § 54, med förslaget att avtalet ska 
upphöra.

Både socialförvaltningen och kultur- och utbildningsförvaltningen gör bedömningen att de 
insatser Samordningsförbundet Insjöriket tillhandahåller inte motiverar den kostnad 
kommunen har för sitt deltagande. Socialförvaltningen bedömer tillsammans med kultur och 
utbildningsförvaltningen att det är viktigare att utveckla resurserna lokalt i Alingsås kommun 
kopplat till arbetsmarknadsenheten (AME) och stöd- och försörjningsenhetens arbete för att 
bättre kunna möta målgruppens behov. Andra kompletterande samordningsformer och 
insatser för personer i behov av arbetslivsinriktad rehabilitering kan utformas inom 
kommunen för att ersätta de insatser som finns inom samordningsförbundet. Den målgrupp 
som behöver mest stöd, som står längst från arbetsmarknaden, nås inte av 
samordningsförbundets insatser.

Härryda kommun beslutade att begära utträde ur förbundet den 15 juni 2020 och fler 
kommuner inom förbundet diskuterar att lämna. I 15 § i Samordningsförbundets Insjöriket 
förbundsordning framgår att uppsägningstiden ur förbundet är tre kalenderår. 
Samordningsförbundet kan nyttjas som vanligt under uppsägningstiden. 
Kommunledningskontoret har inget ytterligare att tillägga. Samordningsförbundet Insjöriket 
har beretts möjlighet att beskriva sin verksamhet för kommunstyrelsens arbetsutskott den 10 
mars 2021.
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AU § 90, forts

Beslut
 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen för beslut i kommunfullmäktige:

1. Alingsås kommun begär utträde ur Samordningsförbundet Insjöriket.

2. Firmatecknare för Alingsås kommun får i uppdrag att avsluta avtalet.
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§ 91  2020.523 KS  

Planprogram Sollebrunn, antagande 

Ärendebeskrivning
Planprogram för Sollebrunn har under perioden 14 december 2020 till 14 februari 2021 varit 
på samråd. Efter samrådet har planprogrammet reviderats utifrån inkomna synpunkter och 
en samrådsredogörelse har upprättats. Nästa skede i processen för planprogrammet är 
antagande i kommunfullmäktige.

Syftet med planprogrammet är att utreda möjligheterna för utbyggnad av bostäder och 
verksamheter. Syftet är också att se över förutsättningarna för och ge förslag på, utveckling 
av de offentliga miljöerna för ökad trivsel, samt höjd trafiksäkerhet och tillgänglighet för 
fotgängare och cyklister. Planprogrammet ska fungera som underlag, stöd och vägledning 
inför kommande detaljplanering.

Uppdraget att ta fram en fördjupning av översiktsplanen för Sollebrunn, gavs i budget för 
Alingsås kommun 2020-2022 (antagen av kommunfullmäktige den 27 november 2019, § 
220). Under våren 2020 studerades förutsättningar och aktuella frågor och planenheten 
bedömde att ett planprogram kan fylla behovet av ett helhetsgrepp, lika väl som en 
fördjupning av översiktsplanen. Samhällsbyggnadsnämnden beslutade den 19 oktober 2020, 
§ 210 att ändra uppdraget till framtagande av ett planprogram.
 
Beredning
 
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 15 april 2021 lämnat följande yttrande samt 
förslag till beslut:
 
Kommunledningskontoret har tillsammans med samhällsbyggnadsförvaltningen upprättat 
antagandehandlingar, som består av ett planprogram och en samrådsredogörelse. Av 
programhandlingen framgår att kommunen har bedömt att planprogrammet inte medför 
någon betydande miljöpåverkan, samt att den överensstämmer med översiktsplanen.

Målbilden i planprogrammet är att Sollebrunn ska vara en attraktiv tätort med bostadstyper 
för alla faser i livet och med goda förutsättningar för människor att kunna arbeta, mötas och 
driva företag. Trafiksäkerheten och tillgängligheten ska höjas i de delar kommunen förfogar 
över, med särskilt fokus på fotgängare och cyklister. De offentliga rummen ska upplevas 
trivsamma och främja möten mellan människor.

Planprogrammet innehåller konkreta åtgärdsförslag om cirka 35-50 lägenheter, 
centrumutveckling, tre alternativa platser för en samlad förskola för 120-160 barn, nya gång- 
och cykelvägar, en Hälsans stig samt förslag på nya dagvattenanläggningar.

En förutsättning för utveckling av de offentliga rummen, så som torget och gång- och 
cykelvägar, är en kommunal väghållning. Idag råder enskilt huvudmannaskap i Sollebrunn, 
där Sollebrunns vägförening ansvarar för väghållningen. I planprogrammet föreslås det 
därför att kommunen tar över huvudmannaskapet för allmän plats.
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AU § 91, forts
 
Samråd har skett under perioden 14 december 2020 till 14 februari 2021.
Samhällsbyggnadsförvaltningen har i samrådsredogörelse den 9 april 2021 kommenterat de 
41 synpunkter som kommit in under samrådet. De revideringar av planprogrammet som har 
gjorts, är att en dagvattenutredning inklusive en skyfallskartering, som utfördes parallellt med 
samrådet, har integrerats i programhandlingen, samt att en ekosystemtjänstanalys har lagts 
till.

Riskutredningen har reviderats med anledning av framförda synpunkter från samrådet, vilket 
har resulterat i att förslagen om torgutvecklingen har justerats, samt att förslaget om 
stadsradhus har strukits ur planprogrammet. Utöver detta har ett antal andra mindre 
revideringar samt redaktionella ändringar gjorts, vilka syftar till att förtydliga innebörden av 
planprogrammet.
 
Förslag till beslut i kommunfullmäktige:
Planprogram för Sollebrunn antas.

Förslag till beslut på sammanträdet
 
Karl-Johan Karlsson (C) föreslår att ärendet återremitteras för ytterligare beredning.
 
Simon Waern (S) och Boris Jernskiegg (SD) föreslår att ärendet ska avgöras idag.
 
Jens Christian Berlin (L) och Daniel Filipsson (M) föreslår att Karl-Johan Karlssons förslag 
om återremiss av ärendet bifalls.
 
Beslutsgång på sammanträdet
 
Ordföranden frågar om ärendet ska återremitteras eller avgöras idag och finner 
att arbetsutskottet beslutar att ärendet ska avgöras idag.

Beslut
 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen för beslut i kommunfullmäktige:

Planprogram för Sollebrunn antas.
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§ 92  2021.178 KS  

Årsredovisning 2020 för Tolkförmedling Väst 

Ärendebeskrivning
 
Tolkförmedling Väst har upprättat årsredovisning avseende år 2020. Kommunalförbundets 
förtroendevalda revisorer har granskat den verksamhet som bedrivits i kommunalförbundet 
och i en skrivelse daterad 29 mars 2021 tillstyrkt att respektive fullmäktige beviljar 
ansvarsfrihet för direktionen samt de enskilda ledamöterna i densamma.
 
Beredning
 
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 13 april 2021 lämnat följande yttrande:
Kommunledningskontoret har tagit del av kommunalförbundet Tolkförmedling Väst 
årsredovisning för 2020 med tillhörande underlag. Ett av underlagen är PwC:s granskning av 
årsredovisning 2020 för Tolkförmedling Väst. PwC har på uppdrag av kommunalförbundets 
förtroendevalda revisorer granskat kommunalförbundets årsredovisning.
 
PwC:s granskning besvarar ett antal revisionsfrågor. Samtliga revisionsfrågor bedöms som 
uppfyllda. PwC lämnar även ett antal rekommendationer till kommunalförbundet som framgår 
av granskningsrapporten. De rekommendationer som lämnas påverkar dock inte de övriga 
bedömningar som görs.
 
Kommunledningskontoret ser ingen anledning att överpröva den av PwC gjorda 
bedömningen av årsredovisning för år 2020. Alingsås kommun bör därför godkänna 
årsredovisningen för 2020 samt bevilja ansvarsfrihet för direktionen samt de enskilda 
ledamöterna i densamma.
 
Alingsås kommun har under 2020 köpt tjänster av Tolkförmedling Väst för cirka 1,4 mnkr.

Beslut
 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen för beslut i kommunfullmäktige:

 
1. Årsredovisning 2020 för Tolkförmedling Väst godkänns.
 
2. Ansvarsfrihet för direktionen samt de enskilda ledamöterna i densamma beviljas.
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§ 93  2020.356 KS  

Svar på motion gällande omvärdering av LOV - Boris Jernskiegg (SD) m 
fl 

Ärendebeskrivning
Boris Jernskiegg (SD), Glenn Pettersson (SD), Agneta Grange (SD), Zandra Pettersson 
(SD), Otto Stryhn (SD) och Lars Olof Jaeger (SD) har den 22 augusti 2020, § 78, lämnat in 
en motion till kommunfullmäktige om att omvärdera fullmäktiges beslut om att införa 
valfrihetssystem (LOV) inom särskilt boende. Motionärerna föreslår att beslutet fattat av 
kommunfullmäktige den 29 januari 2020, § 2, om att införa LOV inom särskilt boende ska 
omprövas samt att lag om offentlig upphandling (LOU) ska användas som ett medel för ökad 
valfrihet inom särskilt boende.
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade den 30 september 2020, § 144 att lämna 
motionen till kommunledningskontoret för beredning.
 
Vård- och omsorgsnämnden beslutade den 26 oktober 2020, § 72, att inte införa LOV inom 
särskilt boende för äldre, eftersom det då saknades politisk majoritet för beslutet. Med 
anledning av detta beslutade vård- och omsorgsnämnden den 26 oktober 2020, § 74, att gå 
vidare med upphandling av äldreboende enligt LOU (lag om offentlig upphandling).

Den 31 mars 2021, § 18, beslutade kommunfullmäktige att upphäva beslut fattat den 29 
januari 2020, § 2, om att införa valfrihetssystem (LOV) inom särskilt boende för äldre.
 
Beredning
 
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 31 mars 2021 lämnat följande yttrande:
 
De beslut som nu fattats i ärendet ändrar förutsättningarna från de som var rådande då 
motionen skrevs. Beslutet om att införa LOV för särskilt boende har omprövats och upphävts 
genom vård- och omsorgsnämnden och kommunfullmäktiges beslut. 
Kommunledningskontoret bedömer därmed att motionen bör anses besvarad.

Förslag till beslut på sammanträdet
 
Boris Jernskiegg (SD) föreslår att motionen bifalls.
 
Beslutsgång på sammanträdet
 
Ordföranden ställer Boris Jernskieggs ändringsförslag mot
kommunledningskontorets förslag till beslut och finner att arbetsutskottet beslutar att bifalla 
kommunledningskontorets förslag till beslut.
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AU § 93, forts

Beslut
 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen för beslut:

Kommunstyrelsen antar förvaltningens yttrande som sitt eget.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen för beslut i kommunfullmäktige:

Motionen anses besvarad.

 
Reservation
 
Boris Jernskiegg (SD) reserverar sig till förmån för eget förslag.
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Utdragsbestyrkande

§ 94  2021.181 KS  

Förslag till ramar 2022-2024 

Ärendebeskrivning
 
Styrmodellen för Alingsås kommun antogs av kommunfullmäktige den 27 november 2019, § 
218. Enligt styrmodellen ska kommunstyrelsens arbetsutskott arbeta fram förslag till 
ekonomiska ramar för nästkommande tre år under en ramberedning som sker under våren 
varje år och som genomförs med tjänstemän från kommunledningskontoret. 
Ramberedningen hölls den 14 april 2021 av kommunstyrelsens arbetsutskott. 
Ramberedningen har enats om att den generella uppräkningen för nämnderna ska uppgå till 
100 procent av PKV 2022, 100 procent av PKV 2023 och 75 procent av PKV 2024.
Med detta ärende lämnas förslag till ramar, det vill säga kommunbidrag för respektive nämnd 
under ramperioden.
 
Beredning
 
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 15 april 2021 lämnat följande yttrande:
 
Förslag till ramar redovisas av bilaga till ärendet. Ramarna har justerats enligt kommunens 
befolkningsprognos eftersom resursfördelningsmodellens utgångspunkt är i de verksamheter 
som direkt påverkas av förändrade volymer. Därtill justeras ramarna med en uppräkning i 
form av Prisindex för kommunal verksamhet (PKV).

Beslut
 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen för beslut:
 
Förslag till ramar för kommunens nämnder 2022–2024 godkänns.
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Utdragsbestyrkande

§ 95  2021.004 KS  

Månadsuppföljning 2021 för Alingsås kommun, mars 

Ärendebeskrivning
 
Kommunfullmäktige beslutade vid sitt sammanträde den 14 juni 2017, § 142, att anta den 
politiska handlingsplanen Effekt. Under beslutspunkt ett fick kommunstyrelsen i uppdrag att 
införa obligatoriska månadsuppföljningar av ekonomin med start i maj 2017.

Kommunledningskontoret sammanställer prognoser för 2021 per mars i denna skrivelse.
 
Beredning
 
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 19 april 2021 lämnat följande yttrande:

Nämndernas prognostiserade underskott är -7,2 mnkr. Nämndernas samlade underskott 
uppgick till -10,1 mnkr per årsbokslut 2020.

Störst avvikelse återfinns hos kultur- och utbildningsnämnden med en prognos för 2021 som 
uppgår till -6,9 mnkr. Avvikelsen förklaras främst av effekter till följd av covid-19.

Beslut
 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen för beslut:

Driftuppföljning för mars och prognos om -7,2 mnkr för kommunens nämnder godkänns.
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Kommunstyrelsens 
arbetsutskott
Protokoll

2021-04-28

Utdragsbestyrkande

§ 96  2021.059 KS  

Redovisning av obesvarade förslag till kommunstyrelsen 2021 

Ärendebeskrivning
 
Kommunstyrelsen fattade den 14 september 2015, § 157 beslut om utveckling av 
kommunstyrelsens arbetsformer och arbetssätt. Kommunstyrelsen beslutade bland annat att 
varje kommunstyrelseledamot har rätt att väcka ett ärende i kommunstyrelsen, samt att varje 
ledamot i kommunstyrelsens arbetsutskott har rätt att väcka ärende i arbetsutskottet.

Kommunstyrelsen beslutade den 11 september 2018, § 147 att uppföljning av lämnade 
förslag ska ske två gånger per år till kommunstyrelsens sammanträden i maj och november.
 
Beredning
 
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 12 april 2021 lämnat följande yttrande:

Vid kommunstyrelsen sammanträde den 23 november 2020, § 174 lämnades en redovisning 
över ej besvarade förslag till kommunstyrelsen. Det var då ett förslag som var obesvarat. Det 
förslaget behandlades av kommunstyrelsen den 7 december, § 189. Den 25 februari 2021 
lämnades ett förslag till kommunstyrelsens arbetsutskott, som behandlades direkt av 
kommunstyrelsens arbetsutskott den 3 mars 2021, § 64.

Det finns för närvarande inga obesvarade förslag till kommunstyrelsen eller 
kommunstyrelsens arbetsutskott.

Beslut
 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen för beslut:

Redovisningen godkänns.
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Kommunstyrelsens 
arbetsutskott
Protokoll

2021-04-28

Utdragsbestyrkande

§ 97  2021.134 KS  

Ansökan om investeringsbidrag från Sollebrunns AIK 

Ärendebeskrivning
 
Sollebrunns AIK har inkommit med en ansökan om investeringsbidrag för att anlägga utegym 
och inköp av traktorplog samt borste för skötsel av den nyanlagda konstgräsplanen. 
Projektens beräknade kostnader uppgår till cirka 312 tkr.
Sollebrunns AIK anger i ansökan att föreningen ser stora möjligheter att gynna ortens 
befolkning till utökad friskvård genom att anlägga ett utegym mellan Bjärkehallen och 
fotbollsplanerna. Det planerade utegymmet beskrivs ytterligare i ansökan som följer med 
ärendet. Därtill anges att ett utegym skulle innebära ännu ett lyft för Sollebrunn som ort och 
att nya redskap till konstgräsplanen skulle göra att konstgräsets livslängd förlängs.
Kommunstyrelsen beviljade den 14 oktober 2019, § 187, Sollebrunns AIK ett 
investeringsbidrag om maximalt 4,0 mnkr för upprustning av Nya Bjärkevis konstgräsplan 
och tillhörande belysningsanläggning.
 
Beredning
 
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 15 april 2021 lämnat följande yttrande:
 
Ansökan har behandlats enligt gällande riktlinjer för investeringsbidrag. Enligt riktlinjerna 
framgår att investeringsstöd kan sökas för nybyggnad, tillbyggnad och renovering av 
anläggning och till verksamhetsmaterial med större inköpsvärde. Vidare syftar bidraget till att 
ge en grundtrygghet för verksamhet i den anläggning föreningen hyr eller äger. Därtill ska 
anläggningen vara belägen i Alingsås kommun. Kommunens insats i förhållande till den 
totala investeringen bör inte överstiga 50 procent. Utbetalning av beviljat investeringsbidrag 
sker alltid efter inlämnande av fakturor eller kvitton för att säkerställa att medlen används till 
det ändamål som beviljats.
 
Alingsås kommuns budget 2021–2023 anger att kommunen ska skapa goda förutsättningar 
för föreningar, enskilda och företag att verka inom idrotts- och fritidsområdet. Kommunen ska 
också medverka till att nya idrottsanläggningar kommer till och ge bra stöd till idrott och 
föreningsliv.
 
Sollebrunns AIK har enligt föreningens stadgar olika verksamheter inom idrottsområdet. 
Föreningens verksamhetsidé anger att föreningen bedriver idrotten så att den på alla nivåer 
utvecklar människor positivt såväl fysiskt och psykiskt som socialt och kulturellt. Föreningen 
delar in idrotten efter ålder och ambitionsnivå. Barnidrotten handlar om att barnets allsidiga 
idrottsutveckling är normgivande för verksamheten. Inom ungdoms- och vuxenidrotten skiljer 
föreningen på prestationsinriktad tävlingsidrott och hälsoinriktad bredd- och motionsidrott. I 
tävlingsidrotten är prestationsförbättring och goda tävlingsresultat vägledande. I den 
hälsoinriktade bredd- och motionsidrotten är trivsel och välbefinnande normgivande medan 
prestation och resultat är av underordnad betydelse. Föreningens verksamheter har 
påverkats av rådande pandemi och respektive idrottsområde beskrivs ytterligare i 
verksamhetsberättelsen som följer med som underlag till ärendet.
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Kommunstyrelsens 
arbetsutskott
Protokoll

2021-04-28

Utdragsbestyrkande

AU § 97. forts
 
Kommunledningskontoret har varit i kontakt med föreningen för att diskutera ansökan, kalkyl 
och medfinansiärer. Lions Bjärke har beviljat ett bidrag om 40 tkr och föreningens egna 
insats uppgår till 40 tkr. Föreningen har även mottagit positivt besked från 
Sparbanksstiftelsen Alingsås. Projektets beräknade kostnader uppgår till cirka 312 tkr. 
Alingsås kommuns del uppgår vid ett beviljande till 156 tkr. Kommunledningskontoret har 
informerats om att föreningen har 235 medlemmar.
 
Kommunens finansiering av projekten skulle vid ett beviljande uppgå till cirka 50 procent, 
vilket ligger inom riktlinjernas intervall om att inte överstiga 50 procent.
Kommunledningskontoret bedömer att inkommen ansökan om investeringsbidrag från 
Sollebrunns AIK ligger i linje med riktlinjer för investeringsbidrag och viljeriktningen i 
kommunens budget och därför bör beviljas.

Beslut
 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen för beslut:
 
Sollebrunns AIK beviljas ett investeringsbidrag om maximalt 156 tkr.
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Kommunstyrelsens 
arbetsutskott
Protokoll

2021-04-28

Utdragsbestyrkande

§ 98  2021.116 KS  

Remiss - Åtgärdsvalsstudie om väg 180 mellan Viared/Borås och 
Alingsås, TRV 2020/9991 

Ärendebeskrivning
 
Alingsås kommun har i skrivelse från Trafikverket daterad den 9 februari 2021 beretts tillfälle 
att yttra sig över Åtgärdsvalsstudie för väg 180 Viared-Sandhult-Alingsås.

Åtgärdsvalsstudie är en fördjupande studie av väg 180 mellan Borås och Alingsås, efter de 
tidigare genomförda åtgärdsvalsstudierna Noden Borås, Stråk 9 Borås-Trollhättan och E20 
Alingsås, delen Sveaplan-Götaplan.

Syftet med studien har varit att i dialog med berörda beskriva vägen, funktion och brister, 
samt att ta fram kostnadseffektiva och långsiktigt hållbara åtgärder. Den framtagna rapporten 
ska utgöra beslutsunderlag för Boråsregionens kommunalförbund och Västra 
Götalandsregionen, inför kommande revidering av den regionala planen för infrastruktur. 
Svar på remiss önskas senast 14 maj 2021.

 
Beredning
 
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 12 mars 2021 lämnat följande yttrande:

Kommunledningskontoret har efter samråd med samhällsbyggnadsförvaltningen 
sammanställt synpunkter (bilaga i ärendet) på åtgärdsvalsstudie för väg 180.

Beslut
 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen för beslut:

Kommunledningskontorets skrivelse enligt bilaga i ärendet antas som kommunens yttrande.
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Kommunstyrelsens 
arbetsutskott
Protokoll

2021-04-28

Utdragsbestyrkande

§ 99  2021.148 KS  

Remissvar - Tillgängliga stränder – ett mer differentierat strandskydd 
Miljödepartementet (SOU 2020:78) 

Ärendebeskrivning
 
Alingsås kommun har i remissmissiv från Miljödepartementet den 1 februari 2021, beretts 
tillfälle att lämna synpunkter över Betänkande av Utredningen om översyn av strandskyddet 
Tillgängliga stränder – ett mer differentierat strandskydd-(SOU2020:78).

Utredningen ska enligt direktiven (dir. 2019:41) föreslå författningsändringar och andra 
åtgärder som medför att strandskyddet i miljöbalken görs om i grunden. Det ska ske genom 
en ökad differentiering som tar hänsyn till att tillgången till sjöar och stränder varierar i landet, 
liksom befolkningstäthet och exploateringstryck.

Det ska bli enklare att bygga strandnära i landsbygdsområden. Förslagen ska på det sättet 
syfta till att förbättra förutsättningar för bostäder och näringsverksamhet, främst för 
småföretagare, besöksnäring och gröna näringar i områden med lågt exploateringstryck.

Förslagen ska enligt direktiven också syfta till att bibehålla, eller om behov finns, förstärka 
strandskyddet för att värna obrutna strandlinjer, den allemansrättsliga tillgängligheten och 
miljön i starkt exploaterade områden.

Utredaren ska mot den här bakgrunden bland annat:
 identifiera förhållanden utifrån vilka strandskyddsreglerna kan differentieras,
 föreslå åtgärder som ökar lokalt inflytande
 föreslå de författningsändringar som krävs för att den variation av skyddsbehov som 

finns i landet ska få genomslag
 utvärdera den gällande strandskyddslagstiftning med avseende på hur 

ändamålsenlig, effektiv och legitim dess tillämpning är i olika delar av Sverige
 vid behov föreslå ytterligare åtgärder för att uppnå syftena med reformen, samt 

säkerställa ett differentierat, effektivt, ändamålsenligt och legitimt strandskydd

Svar på remiss önskas senast 3 maj 2021. 

 
Beredning
 
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 22 april 2021 lämnat följande yttrande:

Kommunledningskontoret har efter samråd med samhällsbyggnadsförvaltningen 
sammanställt synpunkter över betänkande av Utredningen om översyn av strandskyddet 
Tillgängliga stränder – ett mer differentierat strandskydd-(SOU2020:78), i bilaga till ärendet.
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Kommunstyrelsens 
arbetsutskott
Protokoll

2021-04-28

Utdragsbestyrkande

AU § 99, forts
 

Beslut
 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen för beslut:
 

Kommunledningskontorets remissvar enligt bilaga till ärendet antas som kommunens 
yttrande.

Expedieras till 
Exp del 1 AU § till Miljödepartementet Regeringskansliet
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Kommunstyrelsens 
arbetsutskott
Protokoll

2021-04-28

Utdragsbestyrkande

§ 100  2021.186 KS  

Uppstart av detaljplan för Alingsås, Verksamhetsområde Norr, etapp 2 

Ärendebeskrivning
Kommunstyrelsen beslutade i samband med detaljplanbeställningen 2019, den 4 februari 
2019 § 24, att starta upp planprogram för Verksamhetsområde Norr. Att ta fram planprogram 
för området har syftat till att skapa förutsättningar för ett väl fungerande verksamhetsområde, 
med skiftande verksamheter som ska tillföra arbetstillfällen i kommunen. Målbilden för 
området har varit att skapa ett område för i huvudsak industri och logistik med inslag av 
handel, kontor och service. Arbetet med planprogrammet har också syftat till att möjliggöra 
förutsättning för omflyttning av befintliga verksamheter, i syfte att utveckla de centrala 
delarna av staden. I uppdraget ingår också en lokalisering av framtida Norra Länken.

Kommunstyrelsen beslutade den 8 februari 2021 § 9 om planprioriteringen, där etapp 2 för 
Verksamhetsområde Norr ingår och avses starta 2022.
 
Beredning
 
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 14 april 2021 lämnat följande yttrande:

Samhällsbyggnadsförvaltningen påbörjade arbetet med att ta fram planprogrammet för 
Verksamhetsområde Norr, för att sedan lämna över handläggningen till 
kommunledningskontoret under hösten 2020. Kommunledningskontoret har i samarbete med 
samhällsbyggnadsförvaltningen fortsatt arbetet med programmet under slutet av 2020 och 
början av 2021.

I programarbetet har det gjorts översiktliga undersökningar för att komma fram till lämplig 
markanvändning inom området, utifrån bland annat naturvärden, geoteknik, arkeologi och 
dagvatten. Även ett förslag på den huvudsakliga gatustrukturen har tagits fram, med förslag 
på bredder och utformning.

Kommunledningskontoret anser att de översiktliga utredningar som tagits fram, tillsammans 
med det arbete som gjorts i detaljplanen för etapp 1 inom området, utgör ett tillräckligt 
kunskapsunderlag för att starta upp arbetet med detaljplan för etapp 2.

Etapp 2 föreslås utgöras av planprogrammets östra del med förlängningen av Tokebacka 
och norrut mot Bälinge, vilket också inkluderar Domarberget. Markanvändningen föreslås att 
anpassas till det som nämns i syftet till planprogrammet, vilket innebär lager och logistik med 
inslag av handel, kontor och service. Utgångspunkt för etapp 2 blir utkastet till 
programkartan, där huvudsakliga vägsträckningar, grönstråk och ytor för verksamhetsmark 
finns kartlagda. Arbetet med detaljplanen innebär troligen anpassningar efter resultatet av de 
mer detaljerade undersökningarna som kommer att göras.
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Kommunstyrelsens 
arbetsutskott
Protokoll

2021-04-28

Utdragsbestyrkande

AU § 100, forts

Att starta upp arbetet med detaljplan för etapp 2 innebär att planprogrammet inte längre fyller 
ett syfte och därför föreslås att avbrytas. Utkastet till planprogram med tillhörande 
utredningar kommer fortsatt att vara ett bra kunskapsunderlag för den långsiktiga 
planeringen av verksamhetsområdet. Att planprogrammet avbryts innebär inte att 
översiktsplanens intentioner med förlängningen av Sävelund mot Rödene, eller möjligheten 
med Norra Länkens framtid hindras. Förslaget innebär också att den jorbruksmark som var 
tänkt att tas i anspråk inom Rödene fortsatt kan brukas, till dess att Bälinge till största delen 
är utbyggt.

Alingsås kommun är inte ensam fastighetsägare inom planområdet som föreslås starta upp. 
Det finns privata intressen av att exploatera fastigheterna och därför kommer ett 
samverkansavtal att behöva upprättas. Senare kommer detta att ersättas av ett 
exploateringsavtal.

Beslut
 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen för beslut:
 
1. Planprogram för Verksamhetsområde Norr avbryts.

2. Detaljplan för Alingsås Verksamhetsområde Norr etapp 2 påbörjas.

3. Detaljplan för Alingsås Verksamhetsområde Norr etapp 2 prioriteras om till att
   påbörjas omgående.

4. Kommundirektören får mandat att teckna planavtal för detaljplan för
    Alingsås Verksamhetsområde Norr etapp 2.

5. Kommundirektören får mandat att teckna samverkansavtal med
    privata fastighetsägare inom planområdet.
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Kommunstyrelsens 
arbetsutskott
Protokoll

2021-04-28

Utdragsbestyrkande

§ 101  2021.210 KS  

Överenskommelse om fastighetsreglering för Olstorp S:2 

Ärendebeskrivning
 
Alingsås kommun äger fastigheten Bälinge-Nygård 1:3, denna fastighet har 6,25% andelar i 
samfälligheten Olstorp s:2. Fastighetsägarna till Olstorp 1:39 har inkommit till lantmäteriet 
med en ansökan om att få reglera in samfälligheten Olstorp s:2 i sin egen fastighet.
 
Beredning
 
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 16 april 2021 lämnat följande yttrande:

Alingsås kommun är genom sitt fastighetsinnehav delägare i ett antal samfälligheter. 
Samfälligheternas funktion skiftar då det kan vara torvmossar, grustag eller vägar. De flesta 
av dessa samfälligheter fyller inte längre sin funktion och i de fallen finns inget intresse för 
kommunen att vara fortsatt delägare. Samfälligheten Olstorp s:2 är en sandtäkt som inte 
längre nyttjas och är belägen i direkt anslutning till Olstorp 1:39. Samfälligheten ligger utanför 
planlagt område och därför behövs ett beslut från kommunstyrelsen om att ingå 
överenskommelse om fastighetsreglering. Kommunledningskontoret föreslår att Alingsås 
kommun ingår en överenskommelse om fastighetsreglering för att införliva Olstorp s:2 i 
Olstorp 1:39.

Beslut
 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen för beslut:

Tillväxt- och exploateringschef bemyndigas att underteckna överenskommelse om 
fastighetsreglering.
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Kommunstyrelsens 
arbetsutskott
Protokoll

2021-04-28

Utdragsbestyrkande

§ 102  2021.136 KS  

Motion om plan för fler kommunala naturreservat - Camilla Stensson (S), 
Leif Hansson (S), Birgit Börjesson (S) och Simon Waern (S) 

Ärendebeskrivning
 
 Camilla Stensson (S), Leif Hansson (S), Birgit Börjesson (S) och Simon Waern (S) har till 
kommunfullmäktige den 31 mars 2021, § 28 lämnat en motion om plan för fler kommunala 
naturreservat. 
 
I motionen föreslår motionärerna följande:
-Kommunfullmäktige ger kommunstyrelsen i uppdrag att i samverkan med 
miljöskyddsnämnden ta fram en långsiktig plan för kommande kommunala 
naturreservatsbildningar.
 
Kommunfullmäktige beslutade den 31 mars 2021 att lämna motionen till kommunstyrelsen 
för beredning.
 

Beslut
 
Arbetsutskottets beslut:
 
Motionen lämnas till kommunledningskontoret för beredning.

Expedieras till 
Klk- Tillväxtavd.
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